

#### سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

### **21** September UMAS

#### نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Majed Mihammed AL-kumaim Academic Degree: teacher Specialty: Strategy & Marketing Faculty: Medical Management Department: E-mail: majedmsk11@gmail.com	الاسم: ماجد محمد صالح الكميم الدرجة العلمية: مدرس التخصص الدقيق: استراتيجية وتسويق الكلية: الإدارة الطبية القسم العلمي: الايميل: <u>majedmsk11@gmail.com</u>	المعلومات الشخصية
Personal Summary	Majid Al-Kamim was born in 1978 in Sana'a, from the village of Hijra Al-Kamim, Al-Hada District, Dhamar Governorate, the father and mother are Yemeni, married and I have two sons of males, I received my basic and secondary education in the capital, Sana'a, and I joined Sana'a University, Faculty of Commerce, and I joined the Military Academy in Yemen, and I worked in the military corps, and I received my postgraduate studies in Yemen.	ماجد الكميم من مواليد عام ١٩٧٨ م بصنعاء، من قرية هجرة الكميم مديرية الحداء محافظة ذمار، الاب والأم يمنيين، متزوج وعندي من الابناء اثنان ذكور، تلقيت تعليمي والاساسي والثانوي بمارس العاصمة صنعاء، والتحقت بجامعة صنعاء كلية التجارة، والتحقت بالكلية الحربية في اليمن، وعملت في السلك العسكري، وتلقيت دراساتي العليا في اليمن.	نبذة تعريفية
Education	<ul> <li>PhD in Business Administration from the Center for Business Administration, Sana'a University, in 2024.</li> <li>Master of Business Administration from the Yemeni Academy for Graduate Studies in 2017.</li> <li>Bachelor of Business Administration from Sana'a University in 2001.</li> </ul>	-دكتوراه في فلسفة إدارة الأعمال من مركز إدارة الاعمال جامعة صنعاء عام 2024م. -ماجستير إدارة الإعمال من الأكاديمية اليمنية للدراسات العليا عام 2017م. -بكالوريوس إدارة الإعمال من جامعة صنعاء عام 2001م.	التعليم
Personal Skills	- Proficiency in Arabic and English Proficiency in the use of computer programs	-إجادة اللغتين العربية والانجليزية. -إجادة استخدام برامج الكمبيوتر والانترنت.	المهارات الشخصية



#### سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

# **21** September UMAS

	and the Internet.	-القدرة على التعامل مع الآخرين .	
	- The ability to deal with others.	القدرة على ترتيب أولويات العمل.	
	– Ability to prioritize work.		
	-Flexibility in work performance.	-المرونة في أداء العمل.	
	-Ability to adapt to variables.	القدرة على التكيف مع المتغيرات.	
	<ul><li>Ability to take responsibility.</li><li>Ability to deal with students.</li></ul>	-القدرة على تحمل المسؤولية.	
	<ul><li>The spirit of creativity and innovation.</li></ul>	-القدرة على التعامل مع الطلاب.	
	- The ability to establish good relations, whether friendship or work relations.	- – روح الإبداع والابتكار .	
	mendship of work relations.	-القدرة على إقامة علاقات جيدة سواءً علاقات صداقة أو علاقات عمل.	
Professional Experiences:	<ul> <li>Preparing curricula and course descriptions.</li> <li>Preparation of tests.</li> <li>Preparation of lectures.</li> <li>Preparation of training courses.</li> <li>Preparation of training packages.</li> </ul>	-إعداد المناهج الدراسية وتوصيف المقررات. -إعداد الاختبارات. -إعداد المحاضرات. -إعداد دورات تدريبية. -إعداد حقائب تدريبية.	الخبرات المهنية والإكاديمية
Projects	Graduating a number of tuition payments at the university	-تخريج عدد من الدفع الدراسية بالجامعة	المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	Faculty member at the Faculty of Medical Administration at September 21 University	عضو هيئة التدريس بكلية الإدارة الطبية بجامعة ٢١ سبتمبر	الانتماءات المهنية
	- Holds a local TOEFL in English in Sana'a in 2017.	-حاصل على التوفل المحلي في اللغة الانجليزية صنعاء عام 2017م.	
Training	- Sana'a Training of Trainers Course in	-دورة تدريب مدربين صنعاء عام 2018م TOT.	الدورات
Courses	2018.(TOT)	-دورة إعداد حقائب تدريبية صنعاء 2018مPTP.	التدريبية
Courses	- Training bags preparation course Sana'a 2018. (PTP)	-دورة في التحليل الإحصائي صنعاء عام 2017مSPSS.	<del>~•</del> ~~
	- A course in statistical analysis in Sana'a in	-دور ات متعددة في استخدامات الكمبيوتر والانترنت.	

#### سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

## **21** September UMAS

	<ul> <li>2017. (SPSS)</li> <li>Multiple courses in the uses of computers and the Internet.</li> <li>Training on e-learning and problem-based learning methodology 2017.</li> <li>Problem-based learning methodology and the method of preparing and writing scenarios 2017.</li> <li>Training Course in Teaching and Learning Methods 2021.</li> <li>The mechanism and methodology of course descriptions in accordance with the requirements and standards of the Council for Academic Accreditation 2022.</li> <li>Methodology for preparing and evaluating achievement tests based on learning outcomes 2024.</li> </ul>	التدريب على التعليم الإلكتروني ومنهجية التعلم المبني على المشكلات 2017م.  منهجية التعلم المبني على المشكلات وطريقة إعداد وكتابة السيناريوهات 2017م.  الدورة التدريبية في طرائق التعليم والتعلم 2021م.  -آلية ومنهجية توصيف المقررات الدراسية وفقاً لمتطلبات ومعايير مجلس الاعتماد الأكاديمي 2022م.  منهجية إعداد وتقييم الاختبارات التحصيلية القائمة على مخرجات التعلم 2024م.	
Scientific Activities and Conferences	Conducting training courses in the field of management	القيام بدورات تدريبة في مجال الإدارة	الانشطة ومؤتمرات العلمية
Publications	The role of strategic thinking in enhancing competitive advantage.  -The role of strategic agility in achieving competitive advantage.	-دور النفكير الاستراتيجي في تعزيز الميزة التنافسية -دور الرشاقة الاستراتيجية في تحقيق الميزة التنافسية	الأبحاث المنشورة